
Protokół nr 6/2016/2017 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego we 

Wrocławiu z dnia 22 maja 2017 roku 

 

W zebraniu uczestniczyło 11 przedstawicieli rodziców. 

Lista uczestników stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek zebrania: 

1. Zapoznanie Rady Rodziców z listem Minister Edukacji Narodowej do rodziców z dnia 

19.05.2017. 

2. Podjęcie uchwały w przedmiocie dofinansowanie działao, które odbędą się na terenie szkoły w 

dniu 31.05.2017 w ramach obchodów Dnia Dziecka oraz  Dnia Sportu. 

3. Podjęcie uchwały w przedmiocie  wyboru ubezpieczenia na rok szkolny 2017/2018. 

4. Podjęcie uchwały w przedmiocie  ustalenia zasad płatności, kwoty składki na Fundusz Rady 

Rodziców oraz zasady partycypacji rodziców w kosztach ksero. 

5. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1 

Rada Rodziców zapoznała się z listem Minister Edukacji Narodowej do rodziców z dnia 19.05.2017 

poświęconym reformie edukacji. List zamieszczony jest na stronie internetowej Ministerstwa Edukacji 

Narodowej. 

 

Ad. 2 

Rada Rodziców podjęła jednogłośnie uchwałę, w której wyraziła zgodę na dofinansowanie kwotą 790 zł 

działao, które odbędą się na terenie szkoły w dniu 31.05.2017 w ramach obchodów dnia dziecka oraz  dnia 

sportu. 

 

Ad.3 

Rada Rodziców podjęła jednogłośnie uchwałę, w której dokonała wyboru ubezpieczenia Compensa, do 

którego będą mogły przystąpid dzieci uczęszczające do naszej szkoły w roku szkolnym 2017/2018. 

 

Ad.4 

Rada Rodziców podjęła jednogłośnie uchwałę, w której postanowiła pozostawid bez zmian zasady 

płatności oraz kwotę składki na Fundusz Rady Rodziców, a także zasady partycypacji rodziców w kosztach 



ksero. Składka na Fundusz Rady Rodziców w roku szkolnym 2017/2018 będzie wynosiła 40 zł od rodziny, 

natomiast składka na ksero wynosid będzie 2 zł od ucznia miesięcznie. 

 

Ad.5 

Sprawy bieżące: 

 Rada Rodziców zapoznała się z informacją Dyrektora Szkoły dotyczącą trwających przygotowao 

mających na celu przystosowanie sali nr 24 do prowadzenia  tematycznych zajęd komputerowych. 

 Rada Rodziców zapoznała się z informacją dotyczącą toczących się rozmów w sprawie remontu 

kuchni oraz stołówki.  

 Rada Rodziców zapoznała się z informacją dotyczącą wdrożenia na terenie naszej szkoły dziennika 

elektronicznego Vulcan. Dziennik elektroniczny zostanie wdrożony od początku roku szkolnego 

2017/2018. 

 Rada Rodziców zapoznała się z informacją dotyczącą terminu montażu rolet przeciwsłonecznych 

wraz z siatką zabezpieczającą na sali gimnastycznej. Rolety zostaną zamontowane do kooca roku 

szkolnego 2016/2017. 

 

Zebrani uczestnicy Rady Rodziców zostali poinformowani przez Przewodniczącą Rady Rodziców, iż 

dzisiejsze spotkanie było ostatnim w tym roku szkolnym. 

Termin pierwszego zebrania Rady Rodziców w roku szkolnym 2017/2018 zostanie podany na stronie 

szkoły. 

 

Protokół sporządził: Paweł Sobieszek 

 

 

  


